
Seniorklubben Fjorden   

u/Næstved Golfklub 
Bestyrelsen Navn Adresse Mobil Mailadresse 

Formand Tom Nielsen (TN) Parkvej 156, 1 – 140, 4700 Næstved 24797047 tomogco@post11.tele.dk 

Næstformand Vivi Nordby (VN) Ferskenvej 139, 4700 Næstved 40327433 vivinordby@stofanet.dk  

Kasserer Helge Larsen (HL) Læsøvej 49, 4700 Næstved 41420619 helge.4700@gmail.com  

Sekretær Niels Bruun (NB) Æblevænget 7A, 4700 Næstved 25301487 niebruun@gmail.com  

Ordinært medlem Anne-Grethe Torpe (AT) Vagtelvej 13, 4700 Næstved 24201896 agtorpe@dadlnet.dk  

1. suppleant Ole Olsen (OO) Fodbygaardsvej 21B, 4700 Næstved 28570062 ool@stofanet.dk   

2. suppleant 
Turneringsansvarlig 

Palle Bauer (PB) Søfronten 72, 1. tv., 4736 Karrebæksminde 52504789 palle.bauer@gmail.com  

  

 

 

Næstved den 31. oktober 2021 
 

Referat af ordinær generalforsamling i Seniorklubben Fjorden 
torsdag den 28. oktober 2021 kl. 14:30 

 
Generalforsamlingen blev afholdt i Næstved Golfklubs restaurant, 

Karrebækvej 461, 4700 Næstved 
 
Generalforsamlingen startede kl. 14:30. Der deltog 44 medlemmer. 
 
Formanden, Tom Nielsen, bød velkommen, hvorefter man straks gik over til generalforsamlingens 
dagsorden, som var: 
1. Valg af dirigent 
2. Formandsberetning 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse (fremsendt i mail til medlemmerne som bilag til 
dagsorden). 
4. Fastsættelse af kontingent 
5. Forslag fra bestyrelsen 
6. Forslag fra medlemmerne  
7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. § 6 og § 9 
8. Valg af revisor og suppleant jf. § 6 og § 9  
9. Eventuelt. 
 
Ad 1. Valg af dirigent 
Formanden, Tom Nielsen, foreslog Carsten Storgaard som dirigent. Denne blev valgt.  
Dirigenten takkede for valget og bad forsamlingen medvirke til en god afvikling af generalforsamlingen. Han 
konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og indkaldt i overensstemmelse med 
foreningens vedtægter og dermed lovlig og beslutningsdygtig. Han gav dernæst ordet til Formanden med 
henblik på aflæggelse af formandsberetning. 
 
Ad 2. Formandsberetning 
Formanden indledte med at konstatere, at også i 2021 havde Covid-19 sat sit præg på afviklingen af 
arrangementerne i Seniorklubben. 
Således var vinterspillet blevet afviklet over blot 5 afdelinger - to i december og tre i marts - idet der ikke 
havde kunnet spilles i januar og februar. Vi kunne til vinterspillet heller ikke mødes samlet om morgenen til 
lodtrækning om starttider, men havde i stedet været nødt til at foretage tilmelding hjemmefra via GolfBox.   
Sommerspillet var som planlagt startet den 8. april – dog uden gunstart eller fællesspisning efter 
turneringen. Vi havde ligeledes været underkastet restriktioner, som at der skulle udskrives scorekort 
hjemmefra, at der ikke måtte rives i bunkers, at flag på greens ikke måtte røres, at der var 
forsamlingsforbud osv. osv. Forsamlingsforbuddet gjorde også, at nogle bestyrelsesmøder måtte afholdes 
virtuelt. 
Den planlagte venskabsturnering med Skovbo i maj måtte også aflyses, da det viste sig umuligt at finde en 
ny dato. Så venskabsturnering med Skovbo afholdes først i 2022 i Skovbo. 
Det havde været svært med alle disse restriktioner, men vi måtte indse, at vi trods alt var meget bedre 
stillet end mange andre sportsgrene.  
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Månedsturneringerne med gunstart og fællesspisning var først blevet genoptaget i juni, hvor vi så kunne 
uddele præmier for vinterspil og for årets første måneder. Og i modsætning til sidste år var det igen blevet 
muligt at afholde OK sponsormatch i august. 
Den 13. – 15. juni havde Vivi Nordby med assistance fra John Munthe arrangeret en meget vellykket tur til 
Hovborg Kro for 32 af Seniorklubbens medlemmer. Der blev spillet på 3 baner, nemlig Gyttegård Golfklub, 
Kaj Lykke Golfklub og Royal Oak Golfklub.  
Coronasituationen bevirkede, at spillerne selv skulle indtaste deres scorer under eller efter spillet. Stort set 
alle var efterhånden blevet fortrolige med dette, så nu manglede der kun nogle ganske få, som vi skulle 
have med på den ordning. Den nemmeste løsning ville være, hvis hele holdet samles efter spillet, og én fra 
holdet foretager indtastningen, og alle efterfølgende kontrollerer og accepterer resultatet. Det ville kun 
tage et par minutter og lette arbejdet for turneringslederne. Målet er nemlig, at vi fremover undgår at 
aflevere scorekort og udelukkende anvender de selvindtastede tal. 
4 medlemmer havde taget sig af turneringerne igen i år. Derfor rettede Formanden stor tak til Palle Bauer, 
Jette Jespersen, Helge Larsen og Ole Olsen, som på skift igennem sæsonen havde styret turneringerne med 
oprettelse, startlister, resultatberegning/kontrol af resultater og ajourføring i Order of Merit.  
Seniorklubbens medlemstal var i år steget fra 181 til 183, hvoraf ca. halvdelen deltog i de ugentlige 
turneringer fordelt på 18- og 9-hulsspillere. På det seneste havde der været en mindre afmatning i 
deltagertallet ved turneringerne; men Formanden havde ikke umiddelbart nogen forklaring på dette. 
Det sociale var, ud over glæden ved golfspillet, en meget vigtig faktor i Seniorklubben. Måneds-
afslutningerne, der som regel var holdspil fulgt op med spisning og overrækkelse af månedens præmier, 
bidrog i høj grad hertil, men dette havde vi så måttet undvære en del af året. GolfBox var dog også en vigtig 
faktor, idet holdene i månedens løbende turneringer blev sammensat af GolfBox, således at man havde 
forskellige medspillere fra gang til gang. Det var også glædeligt at se, at mange sidder og hygger sig på 
terrassen efter spillet. 
Til slut rettede Formanden tak til Seniorklubbens sponsorer OK og Golf2all ved Morten Schou samt til 
samarbejdet med sekretariatet og restauranten. Endelig takkede Formanden også bestyrelsen for godt 
samarbejde i året og sagde ikke mindst tak til de medlemmer, som havde bakket op om Seniorklubbens 
arrangementer. 
 
Da ingen havde bemærkninger til Formandens beretning erklærede Dirigenten beretningen for godkendt. 
 
Ad 3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
Seniorklubbens Kasserer, Helge Larsen, fremlagde regnskabet, som var udsendt ved mail til medlemmerne 
som bilag til dagsordenen, og knyttede en række forklarende kommentarer hertil. Det underskrevne 
Regnskab kunne som meddelt ved fremsendelsen til medlemmerne beses hos ham umiddelbart ved mødet. 
Regnskabet udviste et overskud per 30. september 2021 på 2692,33 kr. Seniorklubbens formue per samme 
dato var 75.546,23 kr. (Forrige år var det 72.853,90 kr.). 
Dirigenten oplyste, at Regnskabet var godkendt af Revisor uden bemærkninger. 
Der var ingen bemærkninger fra forsamlingen, hvorefter Dirigenten konstaterede, at Regnskabet var 
godkendt. 
 
Ad 4. Fastsættelse af kontingent 
Med henvisning til det udarbejdede budget for det kommende år foreslog Kassereren, Helge Larsen, et 
uændret årligt kontingent på 300,00 kr.  
Dette blev godkendt. 
 
Ad 5. Forslag fra bestyrelsen 
Bestyrelsen stillede ingen forslag. 
 
Ad 6. Forslag fra medlemmerne 
Der var ikke modtaget forslag fra medlemmerne. 
 
Ad 7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. Vedtægterne § 6 og § 9 
a.  Der skulle vælges tre ordinære medlemmer til bestyrelsen for 2 år. Jette Jespersen ønskede at udtræde, 
medens Helge Larsen og Niels Bruun med bestyrelsens støtte var villige til genvalg.  
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Som nyt ordinært medlem foreslog bestyrelsen Anne-Grethe Torpe. 
Da der ikke blev bragt andre kandidater i forslag, konstaterede Dirigenten, at de indstillede kandidater var 
valgt. 
b. På valg som bestyrelsessuppleanter for 2 år var Palle Bauer og Ole Olsen, som begge var villige til 
genvalg. Bestyrelsen støttede dette. 
Da der heller ikke her blev bragt andre kandidater i forslag, blev de indstillede kandidater genvalgt. 
 
Ad 8. Valg af revisor og suppleant jf. Vedtægterne § 6 og § 9 
På valg som hhv. revisor og revisorsuppleant var Aage Kildemark og Peder Flansmose. Begge var villige til 
genvalg, hvilket bestyrelsen støttede. Begge blev genvalgt. 
 
Ad 9. Eventuelt  
Dirigenten efterlyste eventuelle indlæg, men ingen ønskede ordet. 
 
Tom Nielsen meddelte herefter, at Jette Jespersen jo efter eget ønske trådte af som medlem af bestyrelsen, 
og han overrakte Jette en gave for hendes indsats.  
 
Dirigenten takkede på forsamlingens vegne bestyrelsen for dens indsats. 
 
Da der herefter ikke var flere indlæg, gav Dirigenten ordet tilbage til Formanden.  
 
Formanden takkede Carsten Storgaard for mødeledelsen med en vingave og afsluttede herefter mødet. 
 
Generalforsamlingen sluttede kl. 14:48. 
 
 
 
Niels Bruun  
Referent 
Sekretær i Seniorklubben 
 
 
Referatet godkendt  
Næstved den 2. november 2021 
 
 
Carsten Storgaard 
Dirigent 

 
 


